

**600ml** **900ml** **Beer Mug Glass**

Material: Glass  
Capacity: 600ml / 900ml



Material: Glass  
Capacity: 600ml / 900ml

1. Heat resistance, -40°C to 150°C, no deformation, no breakage.

2. Large capacity, 600ml / 900ml, suitable for beer, water, juice, etc.

3. Thickened base, anti-slip, anti-fall, safe and reliable.

4. PVC Windows, no smell, no taste, safe and healthy.

5. Capacity: 600ml / 900ml, volume: 12000ml.

6. Safety certification: FDA, CA65, LFGB.

ပြည်ထောင်စု ပြည်သူမှုနှင့်လုပ်ငန်း ဦး

ပြည်ထောင်စု	၂၀၁၅-၀၇-၂၅-၁၁
ပြည်	ပြည်သူမှုနှင့်လုပ်ငန်း
ပြည်	T 8.4 W 8.4 B 8.4 H 22.8 C 600 W 1060
ပြည်	ပြည်
ပြည်သူမှု	1. 5 10 10 10 10 10 ပြည်သူမှု 2. 15 20 20
ပြည်	1. ပြည် 24 36 36 ပြည်သူမှု 2. ပြည်သူမှု 3. ပြည်သူမှု
ပြည်	၂၅၀၀၁,၀၀၀
ပြည်	ပြည်သူမှု 30-45 days
ပြည်သူမှု	ပြည်သူမှု T / T L / C
Transportation	ပြည်သူမှု
	1. ပြည်သူမှု BPA 2. ပြည်သူမှု ပြည်သူမှု 3. ပြည်သူမှု 4. ပြည်သူမှု
ပြည်သူမှု	1. ပြည်သူမှု 2. ပြည်သူမှု ပြည်သူမှု 3. ပြည်သူမှု 4. ပြည်သူမှု 5. ပြည်သူမှု

ပြည်သူမှု











茶葉茶杯



深圳市瑞信玻璃制品有限公司于2003年成立，拥有15年的生产经验，是集设计、生产、销售、服务于一体的现代化企业。公司通过了SEDEX、SGS、ISO9001等国际质量管理体系认证，产品远销全球100多个国家和地区。公司拥有先进的生产设备和完善的检测手段，确保产品质量。我们致力于为客户提供优质的产品和服务，期待与您合作！

联系方式



四  
四  
四  
四



瑞信玻璃



## Q&A

Q: 您们公司主要生产什么产品？

A: 我们公司主要生产各种玻璃工艺品，如玻璃花瓶、玻璃摆件、玻璃装饰品等。

Q: 您们公司的主要客户群体是什么？

A: 我们的主要客户群体是国内外的家居用品零售商、礼品公司和贸易商。

Q: 您们公司的交货期是多久？

A: 我们通常在收到订单后的15个工作日内完成交货。

Q: 您们公司的付款条件是什么？

付款条件：30%预付款，70%余款在货物出货前支付。

OEM/ODM服务：30-35个工作日。

Q: 您们公司的地址是什么？

地址：中国陕西省西安市300号 Shan'xi 300000

Q: 您们公司的主要优势是什么？

优势：MOQ低，质量保证，准时交货，良好的售后服务。

Q: What is the delivery time?

A: We can ship by sea, air, or road. It depends on your location. Generally, it takes about 5 days to receive the carton. And we can also provide you with a tracking number.

Q: What is the payment method?

A: We accept payment via T/T, Western Union, Alipay, and other methods. We also offer a 30-day money-back guarantee if you are not satisfied with our products.

Q: What is the shipping cost?

A: The shipping cost varies depending on the weight and destination of the package. We offer competitive shipping rates through DHL, UPS, TNT, FedEx, and other shipping companies.

Q: What are the quality standards?

A: Our products meet international quality standards such as BV, FDA, LFGB, and ASTM.

Q: What is the lead time?

A: The lead time is approximately 30-45 days, depending on the complexity of the order.

Q: What are the payment terms?

A: Payment terms are generally T/T, Western Union, or Alipay.

Q: What is the minimum order quantity?

A: The minimum order quantity is 5000 pieces.

联系方式

联系人：王经理  
电话：+86 138 1234 5678  
邮箱：ruixin@ruixin.com

RuixinGlass  
www.ruixin.com

